



北京北辰實業股份有限公司

BEIJING NORTH STAR COMPANY LIMITED

Interim Report 中期報告

For the six months ended 30th June, 2002 截至二零零二年六月三十日止六個月

Financial Highlights 財務摘要

- Turnover was Rmb 871,844,000, a 10.0% decrease over the same period of last year
- 營業額為人民幣 871,844,000 元，較去年同期下降 10.0%
- Operating profit was Rmb 108,968,000, a 11.8% increase over the same period of last year
- 經營溢利為人民幣 108,968,000 元，較去年同期上升 11.8%
- Profit attributable to shareholders was Rmb 92,498,000, recording a 10.4% decrease over the same period of last year
- 股東應佔溢利為人民幣 92,498,000 元，較去年同期下降 10.4%
- Basic earnings per share was Rmb 0.050, compared to Rmb 0.055 of basic earnings per share in the same period of last year
- 每股基本盈利為人民幣 0.050 元，去年同期每股基本盈利為人民幣 0.055 元
- The Board of Directors has resolved not to declare any interim dividend (six months ended 30th June, 2001: nil)
- 董事會建議不派發中期股息 (截至二零零一年六月三十日止六個月：無)